
Sundhedsudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 21. september 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 1679
Hvad er ministerens kommentar til, at der angiveligt lukkes sengepladser på sygehusene, 
jf. f.eks. artiklen ”AUH tvunget til at lukke sengepladser: ”Det er vildt mange”” i BT 
17/9-21, og kan ministeren i den forbindelse især svare på:
– Om man de seneste 5 år har uddannet for få sygeplejersker?
– Om man over tid har mistet andre faggrupper, som kunne fungere som hjælpeperso-

nale på sygehusene, især social- og sundhedsassistenter?
– Om sygeplejestrejken henover sommeren har været med til at lukke sengepladser?
– Om corona-epidemien og de dermed forbundne udskudte behandlinger har været 

med til at lukke sengepladser?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kirsten.Normann.Andersen@ft.dk og til 
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jane Heitmann
formand
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